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1.Rehtori avasi kokouksen. 

2. Valittiin sihteeriksi Vappu Palmu. 

3. Keskusteltiin lyhyesti #parastaennen –hankkeen kuulumisista. Seuraavan Momo-valmennuksen aiheena 
on vuorovaikutus. 

4. Kodin, koulun ja kylän päivän palaute. 

- Vanhempia oli mukana liikuntapisteillä, mikä oli koettu mukavaksi. 

- Vanhempien palaute #parastaennen –hankkeen palautelaatikkoon. Palautteen teemoja olivat kodin ja 
koulun välinen yhteistyö, kiusaaminen ja välitunnit. Vanhempien keskuudessa nousi esille mm. 
kiusaaminen. Keskusteltiin näistä teemoista lyhyesti. Kiva-tiimille on tullut pyyntöjä selvittää vapaa-ajalla 
sattuneita tilanteita. Koulussa kiusaaminen ei ole suuresti näkynyt. Käydään näitä läpi tarkemmin 
seuraavassa kokouksessa, johon toivotaan mukaan vanhempainyhdistyksen ja oppilaskunnan edustajat. 
Tehdään jossakin vaiheessa vanhemmille Innoduel-kysely, jolla kerätään laajempaa palautetta 
vanhemmilta. 

- Keskusteltu kerhotoiminnan haasteista: kerhoja on aiempina vuosina tarjottu, mutta osallistujia on ollut 
vähän. Terveydenhoitajalle on tullut ehdotus kerhonohjaajakoulutuksen sisällyttämisestä valinnaisaineeksi 
yhteistyössä esim. seurakunnan ja MLL:n kanssa. 

-Keskusteltu siitä, että olisi mukava tarjota lapsille ja vanhemmille yhteisiä hetkiä koululla kuten esim. 
yhteinen aamupuuro. Toivotaan, että vanhempainyhdistys voisi jatkossa järjestää erilaisia tapahtumia, 
joihin koulu voi tarjota tilat. 

- Keskusteltiin myös popup-hammashoitolan yhteydenotosta liittyen lasten hampaiden huonoon kuntoon. 
Hammashoitajat ovat erittäin huolissaan Karttulan alueen lasten hampaiden huonosta kunnosta. 
Hammashoitajat toivovat pääsevänsä mukaan seuraavaan vanhempainiltaan. Todettu, että seuraava koko 
koulun vanhempainilta on vasta syksyllä 2020.  

5. Tiedote vaarallisista töistä kemia/tekninen käsityö/kuvataide 

- Katsottiin päivitetty tiedote läpi ja hyväksyttiin se. 

6. Muut esille nousevat asiat. 

- Keskusteltu nuuskasta. Pohdittiin sitä, miten kesken oppitunnin puututaan tilanteeseen, jos opettajalla 
herää epäilys nuoren nuuskan käytöstä. Todettu, että nuuskahuolen selvittämiseen tarvitaan selkeät 
ohjeistukset opettajille. Terveydenhoitaja suositteli syöpäsäätiön henkilöä pitämään nuuska-aiheisia 
oppitunteja. Sovittiin, että terveydenhoitaja kysyy tätä pitämään tunteja 5lk-9lk. 

- Kysytty tytöille nimikoidun vessan mahdollisuutta, koska tällä hetkellä kaikki vessat ovat unisex-vessoja. 
Roskiksiin on pyydetty jo aiemmin kannet. Sovittu, että alakoulun päädyssä hissin vieressä olevat vessat 
nimetään tyttöjen vessoiksi. Syynä tähän on kuukautisten aiheuttamat kiusalliset ja ahdistavat tilanteet 
unisex-vessoissa. 



- 7 luokkalaisten tyttöjen ruokailussa tullut esille, että tytöt syövät todella huonosti. Keskusteltiin tästä 
lyhyesti, toimenpiteitä ei ehditty sopia.  

7. Seuraava kokous 

- Seuraava kokous on 5.11. Paikalle pyritään saamaan vanhempainyhdistyksen ja oppilaskunnan edustus.  
Käsiteltävät aiheet ovat vanhempainyhdistyksen terveiset ja vanhempien palaute koululle sekä Kiva-
kyselyiden tulokset ja kiusaamistilanteen näyttäytyminen eri toimijoille. 

 


